
                                                                      

 
Referat af generalforsamling i B1909 Support 
Tirsdag den 7. marts 2017 kl. 19.09 på B1909  
 
1 Valg af dirigent  
 
 

Præsidiet foreslog Søren Guldborg. Han blev valgt uden modkandidater. 
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Præsidiets beretning herunder kåring af ”årets supporter” 
Præsidiet v/ præsident Henning Brandt Rasmussen fremlagde beretningen,        
der kom rundt om mange ting. Der blev kigget tilbage på året der gik med               
fokus på de sportslige resultater, de mange trænerskift, fanklubbens         
aktiviteter, arbejdet med strategiprocessen i klubben samt et blik ind i både            
klubbens og fanklubbens fremtid.  
Beretningen blev enstemmigt godkendt uden nogle kommentarer.  
”Årets supporter” blev kåret og valget faldt på Daniel Kingo.  
 
Præsidiets regnskabsberetning  
Regnskabet udviste et underskud på kr. 6.294,18, hvilket præsidiet selvsagt          
mente var utilfredsstillende. Det skyldes blandt andet en del afskrivninger på           
varelager m.m.  
Regnskabet blev godkendt uden bemærkninger fra forsamlingen.  
 
Fastsættelse af kontingent for 2018  
Kontingentet på 175,- årligt blev foreslået uændret. Dette blev vedtaget. 
 
Indkomne forslag 
Der var ingen indkomne forslag! 
 
Valg: 
a: 3 Præsidiemedlemmer for 2 år 
Afgående var Henrik Brandt Rasmussen, John Andersen og Søren Juel Jensen,           
der alle ikke modtog genvalg.  
Peer Nørbo, Daniel Kingo og Johnny Svane blev i stedet valgt ind. 
b: 2 præsidiesuppleanter for 1 år 
Afgående var Johnny Svane og Brian R. Jensen. 
Da Johnny Svane blev valgt ind i præsidiet, blev Søren Guldborg valgt ind             
som suppleant sammen med Brian R. Jensen. 
c: 2 revisorer for 1 år 
Afgående var Svend-Erik Skov Jensen og Finn Ravn. 
Begge blev genvalgt. 
d: 1 revisor suppleant for 1 år 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Afgående var Flemming Støvring Klit. Susanne Manson blev valgt til denne            
post. 
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Eventuelt 
Der blev foretaget afstemning blandt de fremmødte medlemmer til kåringen          
som ”årets profil”. Præsidiet havde valgt 5 kandidater, valget offentliggøres          
d. 22. April til kampen imod Marstal/Rise. 
Inspektør Johnny Svane fortalte om den store energirenovering som for          
nuværende foregår i klubhuset.  
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